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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 56/2022 

LVI Sesja w dniu 21 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:13 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska nieobecna 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman Kupisz 

8. Agnieszka Jura Walczak 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski nieobecny 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz nieobecny  

21. Stanisław Wawrzonkoski 

22. Katarzyna Zarębska 

23. Czesław Zarzeczny 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

  



2 

 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal otwierając obrady LVI sesji 

Rady Miasta powitał obecnego na obradach Prezydenta Miasta Pana dr Marka 

Wojtkowskiego, Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią 

Domicelę Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską, a także zebranych na sali 

dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz 

pozostałe osoby uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy za pomocą 

sieci Internet obserwują obrady. Przewodniczący powitał także obecnego na 

obradach Pana Jana Czubaka Sekretarza Stowarzyszenia Rzeczpospolita 

Obywatelska. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek.  

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych  na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 22 radnych, 

a zatem obrady sesyjne w dniu 21 grudnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad LVI sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad LV sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 29 

listopada 2022 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad.  

Ze swej strony poinformował ponadto, iż zgodnie z § 53 Statutu Miasta Włocławek, w 

związku z wycofaniem przez Prezydenta Miasta projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Miejski Zarząd 

Infrastruktury Drogowej i Transportu we Włocławku oraz nadania jej statutu, 

wprowadził do niego zmianę polegającą na wykreśleniu ww. punktu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy chcą wnieść zmiany do 

aktualnego porządku obrad 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 
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Natomiast uwzględniając prośbę Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad w punkcie nr 3 o Uchwałę w sprawie 

Apelu do Rady Ministrów w przedmiocie wycofania z dalszych prac legislacyjnych 

projektu Ustawy o ochronie ludności oraz o stanie klęski żywiołowej jak również w 

punkcie nr 6 o Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie 

Miasto Włocławek na realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób 

niepełnosprawnych. 

Przedmiotowe projekty uchwał uzyskały opinię komisji stałych, zatem został 

spełniony wymóg § 55 Statutu Miasta. 

Następnie rozpoczęta została procedura głosowania nad przedstawionymi zmianami. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku radnego Pana Józefa Mazierskiego o zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

PRZECIW (14) 

Joanna Hofman Kupisz, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 
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Po zakończeniu procedury głosowań Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowy wniosek nie uzyskał akceptacji Rady Miasta. Tym samym 

nie uległ zmianie porządek obrad LVI sesji Rady Miasta w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku o rozszerzenie porządku obrad LVI sesji w punkcie nr 3 o uchwałę w 

sprawie Apelu do Rady Ministrów w przedmiocie wycofania z dalszych prac 

legislacyjnych projektu Ustawy o ochronie ludności oraz o stanie klęski żywiołowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman Kupisz, Agnieszka Jura  

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

PRZECIW (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowań Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowy wniosek uzyskał akceptację Rady Miasta. Tym samym 

uległ zmianie porządek obrad LVI sesji Rady Miasta. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku o rozszerzenie porządku obrad LVI sesji w punkcie nr 6 o uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowy wniosek uzyskał akceptację Rady Miasta. Tym samym 

uległ zmianie porządek obrad LVI sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że gościem dzisiejszych obrad jest 

Pan Jan Czubak Sekretarz Stowarzyszenia Rzeczpospolita Obywatelska, który 

przybył na obrady Rady Miasta, aby wręczyć Nagrodę Samorządową im. Norberta 

Barlickiego za rok 2022 radnemu Panu Stanisławowi Wawrzonkoskiemu za 

całokształt działań na rzecz Samorządu Terytorialnego. Nagroda dla Pana radnego 

przyznana została przez Kapitułę Nagrody Samorządowej, której przewodniczącym 

jest Pan Aleksander Kwaśniewski a w imieniu Prezesa Stowarzyszenia 

Rzeczpospolita Obywatelska Pana Jacka Majchrowskiego przekazana zostanie 

przez gościa obrad Panu radnemu, który nie mógł osobiście uczestniczyć w jej 

odbiorze. Uroczyste wręczenie nagród w różnych kategoriach miało miejsce w 

Krakowie. W uroczystości przyznania nagrody w imieniu Pana radnego Stanisława 

Wawrzonkoskiego wziął udział Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal.  

Następnie głos zabrał gość obrad LVI sesji Rady Miasta Pan Jan Czubak Sekretarz 

Stowarzyszenia, który uroczyście wręczył Nagrodę Samorządową za rok 2022r.  

Po wręczeniu nagrody głos zabrał radny Pan Stanisław Wawrzonkoski, który 

podziękował Kapitule za przyznaną nagrodę, jak zaznaczył jest ona uhonorowaniem 
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jego działalności na rzecz samorządów różnych szczebli od początku pracy 

zawodowej.  

Po złożeniu przez radnych gratulacji Panu radnemu z okazji przyznania nagrody, 

Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym począwszy od dnia 29 listopada 

2022r., do obrad sesyjnych w dniu 21 grudnia br., która przedstawia się następująco: 

 

Dziś Włocławek jest obecny w akcji „Godzina dla Ukrainy”. W związku ze stałymi 

problemami w dostawach prądu, które są spowodowane atakiem Rosji na państwo 

ukraińskie, dziś od godz. 20.00 do 21.00 w całej Europie wyłączone zostanie 

oświetlenie świąteczne. We Włocławku zgasną iluminacje na Placu Wolności. Akcja 

ma na celu pokazanie solidarności z mieszkańcami, którzy w obliczu wojny nie są w 

stanie spokojnie spędzić świąt. Organizatorzy chcą w ten sposób pokazać z czym 

mierzą się osoby przebywające w strefie wojny. Trwa przyjmowanie wniosków od 

mieszkańców na zakup paliwa stałego w preferencyjnych cenach. Dotychczas do 

włocławian trafiło 280 ton surowca za kwotę 560 tys. zł. Od ubiegłego wtorku, do 

Włocławka nie docierają dostawy węgla. Zakończono dostawy wyposażenia do 

Centrum Wsparcia dla Osób w Kryzysie przy ul. Krzywa Góra. Dostawę sprzętu 

komputerowego zrealizowała firma Astaglobal Paweł Król, Łukasz Brzoza z siedzibą  

w Kwidzynie, wartość umowy prawie 106 tys. zł; Dostawę alkomatów - firma Dräger 

Polska z siedzibą w Warszawie, wartość umowy ok. 19 tys. zł; Dostawę sprzętu 

medycznego specjalistycznego - firma Cormed MD Kornelia Lisiewska z siedzibą w 

Pruszczu Gdańskim, wartość umowy ponad 113 tys. zł. Zostały podpisane umowy z 

dostawcami wyposażenia do Centrum Wsparcia Społecznego przy ul. 

Brzeska/Piekarska. Firma w&w design Katarzyna Kaczmarczyk dostarczy meble oraz 

sprzęt gospodarczy, za kwotę ponad 453 tys. zł. Natomiast Przedsiębiorstwo 

Handlowo-Usługowe RIVAGIS Paweł Król dostarczy: sprzęt medyczny za ok. 49 tys. 

zł, RTV i AGD za 123 tys. zł, sprzęt komputerowy za 78 tys. zł oraz drobne 

wyposażenie za 88,5 tys. zł. W dniach 10 i 11 grudnia odbył się VII Włocławski 

Jarmark Bożonarodzeniowy. Na Zielonym Rynku zagościły m.in. stoiska 

rękodzielników i lokalnych producentów żywności. Najmłodsi mogli odwiedzić domek 

św. Mikołaja. Jarmarkowi towarzyszył Festiwal Smaków Foodtrucków. Mieszkańcy 

docenili przedświąteczną ofertę, na naszym Jarmarku całe rodziny miło spędzały 

czas. Zakończył się autorski projekt Ciepło Cię widzieć, który był realizowany od 

października do grudnia 2022. Odbyły się liczne warsztaty i spotkania z 

mieszkańcami na temat radzenia sobie z kryzysem energetycznym, a także 

edukacyjne działania kierowane do samorządów. W wydarzeniach i spotkaniach 

uczestniczyło ponad 400 osób. Odbyło się około 50 wydarzeń, warsztatów, dyżurów i 
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spotkań konsultacyjno-warsztatowych. Ponad stu uczestników wzięło udział w 

podsumowującym webinarze Związku Miast Polskich. Mieszkańcy Włocławka w 

głosowaniu internetowym wybrali Lokalny Produkt 2022. To zestaw świec  

z naturalnego wosku, z motywem fajansu włocławskiego. Pomysłodawcami i 

wykonawcami tego produktu są właściciele kawiarni Miodnia przy ul. 3 Maja 1: 

państwo Alicja i Włodzimierz Pszczolińscy. Dnia 9 grudnia w Zakładzie Aktywności 

Zawodowej odbyła się konferencja z okazji Międzynarodowego Dnia Osób z 

Niepełnosprawnościami. Organizatorem wydarzenia był Miejski Ośrodek Pomocy 

Rodzinie. Grudzień to również zakończenie tegorocznej edycji programu Korpus 

Wsparcia Seniorów, realizowanego przez MOPR. Przed świętami, seniorzy biorący 

udział w projekcie, otrzymali paczki m.in. z artykułami żywnościowymi i chemią 

gospodarczą. Łączny koszt projektu to prawie 240 tysięcy zł. Środki pochodzą z tzw. 

środków covidowych, przekazywanych samorządom z budżetu państwa. W ramach 

programów polityki zdrowotnej zakończyliśmy szczepienia seniorów przeciwko 

grypie. Bezpłatne szczepienia odbywały się w przychodniach Miejskiego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej. Ze szczepień skorzystało 1 800 seniorów – mieszkańców 

Włocławka. Zakończyła się też włocławska edycja programu zapobiegania upadkom 

dla seniorów w województwie kujawsko-pomorskim. Wzięło w nim udział 60 osób w 

wieku 60+. Troje laureatów związanych z naszym samorządem znalazło się wśród 

osób, którym wręczono nagrody „Stalowego Anioła”. W konkursie nagrodzeni zostali: 

Dorota Wilczura dyrektor placówek opiekuńczo-wychowawczych nr 1 Maluch i nr 2 

Calineczka, ks. Jacek Kędzierski - dyrektor Caritas Diecezji Włocławskiej 

prowadzącej schronisko dla osób bezdomnych i miejską ogrzewalnię oraz ks. prałat 

Janusz Bartczak proboszcz parafii św. Józefa we Włocławku. W ramach wsparcia 

projektów lokalnych wpisanych do Gminnego Programu Rewitalizacji, dofinansowano 

dwa projekty w ramach tzw. mikrograntu z miejskiego budżetu. Były to: 

Stowarzyszenie Włocławek Pomaga z imprezą „Grinch chce popsuć święta” oraz 

Stowarzyszenie Mieszkańcy Śródmieścia Włocławek i Śródmiejska choinka przy SP3 

z kolędowaniem. Do Banku Gospodarstwa Krajowego przesłano wniosek o 

udzielenie wsparcia finansowego z Funduszu Dopłat dla zadania.: Przebudowa 

kamienicy przy ul. Maślanej 4/6. Szacowana wartość przedsięwzięcia to 9,9 mln zł, 

wnioskowane dofinansowanie 7,7 mln zł. W ramach programu Wolontariat szansą na 

oddłużenie, w roku bieżącym podpisano porozumienia z trzydziestoma osobami. 

Uczestnicy przepracowali ponad 8 tysięcy 200 godzin pomniejszając swoje 

zadłużenie o łączną kwotę wynoszącą prawie 116 tys. zł. Wybrane zostały podmioty, 

które w 2023 roku będą udzielać nieodpłatnych porad prawnych i nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego w czterech punktach na terenie miasta. Dwa punkty  

przy ul. Żabiej 12A oraz Długiej 28  powierzone zostały dwóm organizacjom 

pozarządowym: Pomorskiej Fundacji Rozwoju, Kultury i Sztuki z Torunia oraz 

Zaborskiemu Towarzystwu Naukowemu z Brus. Usługi nieodpłatnych porad 

prawnych w dwóch pozostałych punktach przy ul. Leśnej 1A i Mechaników 1  

powierzono adwokatom oraz radcom prawnym na podstawie porozumienia z 

Okręgową Radą Adwokacką oraz Okręgową Izbą Radców Prawnych. W Urzędzie 

Miasta odbyły się egzaminy na stopień nauczyciela mianowanego. Wnioski na awans 
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zawodowy złożyło sześciu nauczycieli kontraktowych z naszych szkół. Egzaminy 

zakończyły się wynikiem pozytywnym. Podsumowano udzielone dotacje na wymianę 

źródeł ciepła. Mieszkańcy złożyli do nas 73 wnioski, 13 beneficjentów rozwiązało 

umowy, finalnie rozliczono 60 umów na łączną kwotę ponad pięćset dwadzieścia 

tysięcy złotych. Dnia10 grudnia w Hali Mistrzów odbył się turniej karate organizowany 

przez Włocławski Klub Karate Kyokushin. Rywalizowało ponad 200 zawodników z 15 

klubów. Impreza była dofinansowana z budżetu Miasta Włocławek i miałem 

przyjemność być honorowym patronem tego turnieju. 10 grudnia 2022 r. w Auli 

Zespołu Szkół Akademickich odbyła się konferencja pod nazwą POZYTYWNY I 

NEGATYWNY WPŁYW RODZICA NA ROZWÓJ ZAWODNIKA. Była to pierwsza 

konferencja w Polsce poświęcona temu tematowi. Organizacja konferencji była 

wsparta finansowo z budżetu miasta. Kończąc swoje wystąpienie Prezydent Miasta, 

serdecznie zaprosił wszystkich Państwa radnych, mieszkańców Włocławka na 

miejską wigilię. Spotkanie odbędzie się w najbliższy piątek, 23 grudnia o godz. 11.00. 

Miejska jadłodajnia przygotuje pyszne, wigilijne potrawy. Będą pierogi, dania rybne i 

oczywiście coś słodkiego. Tradycyjnie to uroczyste spotkanie jest planowane na 

Placu Wolności, ale jeśli utrzyma się niesprzyjająca aura, miejska wigilia odbędzie 

się w Urzędzie Miasta przy Zielonym Rynku.  

Po zakończeniu wypowiedzi przez Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal rozpoczął procedowanie nad kolejnym punktem porządku obrad. 

 

Ad. 3 

Uchwała w sprawie Apelu do Rady Ministrów w przedmiocie wycofania z dalszych 
prac legislacyjnych projektu Ustawy o ochronie ludności oraz o stanie klęski 
żywiołowej. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Ireneusz 

Górzyński Główny Specjalista Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie Apelu do Rady Ministrów w przedmiocie wycofania z dalszych 

prac legislacyjnych projektu Ustawy o ochronie ludności oraz o stanie klęski 

żywiołowej rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i 
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Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski 

• radna Pani Elżbieta Rutkowska 

• radny Pan Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie Apelu do Rady Ministrów w przedmiocie wycofania z dalszych 

prac legislacyjnych projektu Ustawy o ochronie ludności oraz o stanie klęski 

żywiołowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman Kupisz, Agnieszka Jura  

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

PRZECIW (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 
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Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2022 rok. 

 

Ad. 5 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022  2038. 
 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2022 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 2038 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 2038. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich.  

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 
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• radny Pan Józef Mazierski 

• radna Pani Elżbieta Rutkowska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• radny Pan Józef Mazierski (Ad Vocem) 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

• radny Pan Piotr Czarnecki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman Kupisz, Agnieszka Jura 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

PRZECIW (1) 

Piotr Czarnecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 
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głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski, 

Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Hofman Kupisz, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 
realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman Kupisz, Agnieszka Jura  Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (3) 
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Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach 
w Miejskim Zespole Żłobków we Włocławku, utworzonych przez Gminę Miasto 
Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i 

Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach 

w Miejskim Zespole Żłobków we Włocławku, utworzonych przez Gminę Miasto 

Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i 

Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal 

 radny Pan Piotr Czarnecki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w 

żłobkach w Miejskim Zespole Żłobków we Włocławku, utworzonych przez Gminę 

Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman Kupisz, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (7) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod 
nazwą Miejski Zarząd Infrastruktury Drogowej i Transportu we Włocławku oraz 
nadania jej statutu. punkt zdjęto z porządku obrad 
 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia Planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Pan Krzysztof Kukucki 

Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, 

Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Szczepańska, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 10 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

 

Ad. 11 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Z uwagi na zbliżoną tematykę przedłożonych zagadnień wprowadzenia do obydwu 

projektów uchwał jak przedstawiono w uzasadnieniach dokonał Pan Maciej 

Szymański Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

 

Także Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Stanisław Wawrzonkoski. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman Kupisz, Agnieszka Jura  Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Gołębieski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna Hofman Kupisz, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Włocławek 
porozumienia międzygminnego z Gminą Brześć Kujawski na realizację zadania 
publicznego w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Brześć 
Kujawski w Schronisku dla Zwierząt we Włocławku. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonał Pan Maciej Szymański Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Włocławek 

porozumienia międzygminnego z Gminą Brześć Kujawski na realizację zadania 

publicznego w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Brześć 

Kujawski w Schronisku dla Zwierząt we Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Włocławek 

porozumienia międzygminnego z Gminą Brześć Kujawski na realizację zadania 

publicznego w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Brześć 

Kujawski w Schronisku dla Zwierząt we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna Hofman Kupisz, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal poinformował, że zgodnie z art. 21 

ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym do kompetencji Rady Miasta należy 

powoływanie komisji stałych oraz ustalanie ich składów osobowych. Przedmiotowy 

projekt uchwały reguluje zmianę w składzie Komisji Kultury i Sportu, wynikającą z 

realizacji wniosku złożonego przez Radnego Czesława Zarzecznego, który złożył 

akces do pracy w ww. Komisji.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 14 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad LVI sesji Rady Miasta skierowali: 

•  radny Pan Janusz Dębczyński 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego 

Rady Miasta o umieszczenie w porządku obrad najbliższej sesji Rady Miasta 

informacji dotyczącej przebiegu i realizacji oraz finansowania rozbudowy 

Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego we Włocławku. 

 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal poinformował, że taka 

informacja może być uwzględniona w porządku obrad najwcześniej w 

miesiącu styczniu 2023r. ze względu na okres świąteczny oraz bliski termin 

kolejnej sesji zaplanowanej na dzień 28 grudnia br. 
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Ad. 15 

Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal 

złożył wszystkim obecnym na Sali obrad jak również mieszkańcom miasta serdeczne 

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia.  

Ad. 16 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal zakończył obrady LVI sesji Rady Miasta Włocławek, które odbyły się w 

dniu 21 grudnia 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta  radny Piotr Kowal 

 

 

 

 

 

 

 


